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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-18 
  Rijeka, 29.12.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 7. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
7. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 29.12.2023. godine (petak) s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice VMO Gornji Zamet održane 24.11.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2023. godinu 
2. Usvajanje Programa rada – programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2024. godinu 
3. Usvajanje Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2024. godinu 
4. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka 
5. Tekuća prometna i komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić izvijestio je vijećnike o potrebi usvajanja Rebalansa 
Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2023. godinu. Kako je Vijeće MO Gornji Zamet u realizaciji 
programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka ostvarilo donacije veće od planiranih Financijskim 
planom za 2023. godinu – na poziciji VR06125 (plan 70,00 EUR – ostvareno 120,00 EUR) ovim 
Rebalansom ukupni iznos Financijskog plana za 2023. godinu povećava se s 3.020,00 eura na 
3.070,00 eura. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Rebalans Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 
2023. godinu. 
 
AD 2 
 
G. Soldatić izvijestio je vijećnike o potrebi usvajanja odobrenih prijedloga programskih aktivnosti VMO 
Gornji Zamet za 2024. godinu. Prijedlozi programskih aktivnosti napravljeni su po uzoru na 2023. 
godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Program rada i programske aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2024. godinu. U sklopu Programa rada VMO Gornji Zamet planira organizirati sljedeće 
aktivnosti: Doček Zametskih i Halubajskih zvončara, Križevica 2024., Dani Mjesnog odbora i 
Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 3 
 
G. Soldatić informirao je vijećnike o potrebi usvajanja Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2024. 
godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Ukupan iznos Financijskog plana za realizaciju programskih 
aktivnosti iznosi 3.475,00 EUR. U 2024. godini planira se realizacija 4 različite programske aktivnosti 
te redovna aktivnost Vijeća MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Financijski plan VMO Gornji Zamet za 2024. godinu. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na uspješno realiziranu programsku aktivnost Doček Djeda Božićnjaka 
koja je održana u petak, 8. prosinca 2023. godine u Češkom Domu T.G. Masaryka. U uvodnom dijelu 
programa – dječjoj priredbi pjesmicama i recitacijama nastupila su djeca iz dječjeg vrtića „Snjeguljica 
Sedam patuljaka“ i klaun a nakon priredbe stigao je i Djed Božićnjak koji je svoj prijavljenoj djeci s 
područja MO podijelio prigodne poklon pakete. Program je organiziran i realiziran u suradnji s Češkom 
besedom Rijeka, dječjim vrtićem "Snjeguljica-Sedam patuljka“, UDVDR Podružnica PGŽ i obrtom za 
usluge „Vesele ideje“. VMO Gornji Zamet ostvarilo je i novčane donacije u ovom programu a sukladno 
tome i poticaje na donacije od strane Grada a sukladno Financijskom planu za ovu godinu. Donacije 
su zaprimljene od sljedećih firmi: Profil d.o.o., Vrhovine d.o.o., Biber d.o.o. i Gračić d.o.o.. U realizaciji 
ovog programa ukupno je utrošeno 1.312,63 EUR. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti 
Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 5 
 
5.1. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom upitu građana na temu budućih 
planova Grada (uređenje,izgradnja) na površini koja je prema dostupnim informacijama u vlasništvu 
Grada Rijeke a radi se o k.č. 804/1 i 799/15 k.o. Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i razmotrili upit. Zamolba za 
dostavom informacija na temu uputit će se nadležnima, Upravnom odjelu za urbanizam, 
prostorno uređenje i graditeljstvo i Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. 
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5.2. G. Soldatić izvijestio je vijećnike kako je odmah po uočavanju na terenu nadležnima, Upravnom 
odjelu za komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus prijavljeno oštećenje slivnika upojnog bunara u 
Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini k.br. 16 te kako su uočeni nedostaci sanirani u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
5.3. G. Soldatić informirao je vijećnike o održanom terenskom sastanku s predstavnicima TD Rijeka 
plus. Na sastanku je dogovoreno kako će se iz sredstava redovnog održavanja u (vjerojatno u prvoj 
polovici) 2024. godini izvesti potrebni radovi radi rješavanja problematike zadržavanja oborinskih voda 
(i stvaranja velike lokve na kolnoj površini) u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 12 i 12A. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
  
5.4. G. Mihajić predložio je da se od nadležnih, KD VIK Rijeka zamoli dostava informacija na temu 
planiranog početka radova projekta Aglomeracije Rijeka za Ulicu Čavalsko. 
 
Zaključak: KD VIK Rijeka uputit će se pitanje i zamolba za informacijama na temu. 
 
5.5. Tajnik MO informirao je vijećnike kako su u sklopu tekuće komunalne problematike nadležnima 
dostavljene informacije (zaprimljene od strane građana) sa zamolbama za službenim postupanjem na 
temu neispravnosti javne rasvjete (Ulice Drnjevići i Ćićarijska), prijavljene i uočene situacije nepropisno 
odloženog komunalnog opada – nereda, prijava na terenu uočene udarne rupe u asfaltu kolnika u Ulici 
Šumci u neposrednoj blizini spoja s ulicama Njivina i Bože Starca Jurićeva te prijava građana o pojavi 
glodavaca u Mosorskoj ulici. Nadležnima, KD Čistoća proslijeđene su informacije zaprimljene od strane 
građana na temu prijedloga rješenja odlaganja otpada – početka novog individualiziranog sustava 
prikupljanja komunalnog otpada koji kreće u veljači 2024. godine a konkretno za odvojak Ulice Josipa 
Mohorića kod k.br. 46, 46A i 46B. Također, nadležnima, KD VIK Rijeka upućeno je pitanje za novim 
informacijama na temu nedostajuće kanalizacijske infrastrukture u Ulici Drnjevići.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
             Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                        Edvard Soldatić                          

 


